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ROI.0012.1.17.2012                                                                  kat. arch. A 

 

Protokół Nr 17/2012 

z posiedzenia Komisji ds. planowania, gospodarki i finansów gminy 

z dnia 27 listopada 2012 r. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji. 

3. Prace związane z przygotowaniem projektu budżetu na 2013r. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Do pkt. 1  

 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia quorum (5 obecnych) dokonał Przewodniczący komisji r. 

A. Wesołowski. 

 

Do pkt  2 

 

r. A. Wesołowski odczytał porządek obrad komisji, radni nie zaproponowali zmian, w 

związku z tym Przewodniczący komisji zaproponował przegłosowanie proponowanego 

porządku obrad komisji. 

 

Radni 5 głosami „za” przyjęli porządek obrad komisji. 

 

Do pkt 3 

 

Przewodniczący komisji r. A. Wesołowski – otworzył dyskusję w sprawie projektu budżetu. 

 

Wójt Gminy – przedstawił planowane wydatki na 2013r. 

 

1. Budowa punktu selektywnej zbiórki odpadów w miejscowości Jaszczółtowo – 

800.000,00 zł 

 

2. Rekultywacja gminnego wysypiska odpadów w Jaszczółtowie – 200.000,00 zł 

Wynika z decyzji Marszałka nr OSR.6237.1.2012 z dnia 16.10.2012r. 

 

3. Opłata za wykonanie usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych od 

mieszkańców gminy Rojewo – 1.084.368,00 zł 

 

Opłata skalkulowana została na podstawie danych statystycznych z GUS, danych 

pozyskanych z raportów z Urzędu Marszałkowskiego oraz firm wywozowych, danych 

empirycznych na temat morfologii odpadów komunalnych z terenu gminy Rojewo. 

 

4. Adaptacja pomieszczeń pod serwerownie – 10.000,00 zł 

 

5. Wyposażenie serwerowi – 50.000,00 zł 
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p. A. Solak – zwróciła się z zapytaniem, jak sprawa przedstawia się w innych gminach. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że bardzo różnie, na zasadzie dołożenia środków z budżetu 

gminy. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że jeżeli inne gminy będą segregować, firma zewnętrza nie 

będzie miała interesu stanąć do przetargu. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że projekt budżetu został przygotowany na jego prośbę, 

powiedział, że jeżeli będziemy mieli inne zdanie w tej sprawie to mieszkańcy się pogubią, 

powiedział, że bierze pełną odpowiedzialność za ten system, opracowany regulamin 

utrzymania czystości i porządku wymaga narzędzi, które zostały wpisane do projektu 

budżetu. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że jeszcze nie wiadomo jakie będą ceny, będzie wiadomo 

dopiero po przetargu. Powiedział, że pomysł Wójta jest pomysłem restrykcyjnym, 

powiedział, że podziela podejście innych gmin, musimy dbać o interesy mieszkańców. 

 

r. M. Iwiński – zwrócił się z zapytaniem, dlaczego jesteśmy zakwalifikowani do regionu 

bydgoskiego. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że regiony zostały określone w Wojewódzkim Planie 

Gospodarki Odpadami. 

 

Nieckarz – zwróciła się z zapytaniem, z czego wynika segregacja popiołu, ponieważ nie 

ma wymagań ustawowych odnośnie tego odpadu. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że, co nie jest zakazane jest dopuszczalne. 

 

r. J. Mąka – powiedziała, że gminę Rojewo nie stać na wybudowanie Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów za kwotę 800.000,00 zł,  

 

Wójt Gminy – powiedział, że nie mamy środków w budżecie, aby dołożyć do tego systemu, 

w związku z tym musimy go tak przygotować, aby nie dokładać z budżetu gminy. 

 

Następnie Wójt Gminy przedstawił inwestycje związane z wykonaniem wymiany pokrycia 

dachowego w Rojewicach (biblioteka, ośrodek zdrowia i mieszkanie komunalne), była szkoła 

w Liszkowie, budynek świetlicy w Płonkowie, Liszkowice (świetlica z częścią mieszkalną), 

- zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych – 50.000,00 zł, 

- „zakup programu komputerowego koniecznego do realizacji ustawy odnośnie zbiórki śmieci 

– 30.000,00 zł, 

- „zakup narzędzi na wyposażenie stanowiska pracy dla osoby niepełnosprawnej”, 

- „wyposażenie serwerowi” – 30.000,00 zł, 

- zakup drukarki wielofunkcyjnej” – 20.000,00 zł, 

- „zakup kserokopiarki” – 13.000,00 zł, 

- „zakup niszczarki” – 5.000,00 zł. 

 

Następnie Wójt Gminy omówił poszczególne wydatki, powiedział, że jeżeli rzetelnie 

dokonamy obliczenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi, przyjmując dane 

Głównego Urzędu Statystycznego odnośnie ilości wyprodukowanych odpadów na rok, 

stawka wyniesie na terenie naszej gminy 56 zł od 1 mieszkańca, powiedział, że tworząc Punkt 

selektywnej zbiórki dający możliwość odzysku surowców wtórnych możemy obniżyć stawkę 
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do kwoty 9 zł/ od mieszkańca. 

 

Wnioski komisji: 

 

1. Zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 800.000,00 zł  

- rezygnacja z zakupu koparko-ładowarki za kwotę 250.000,00 zł, 

- Program do obsługi działań związanych ze zmianą ustawy śmieciowej – 30.000,00 zł 

(zostanie zakupiony w 2012r. za kwotę 15.000,00 zł 

- Rezygnacja z wymiany dachu w byłej szkole w Liszkowie, budynek świetlicy w 

Płonkowie, Liszkowice (świetlica z częścią mieszkalną) – kwota 106.000,00 zł 

 

Radni zgłosili wniosek w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób nieselektywny w wysokości 20 zł na 

miesiąc od osoby oraz stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi 

i odbieranymi w sposób selektywny w wysokości 10 zł na miesiąc od osoby. Wobec 

powyższego zmniejszone zostały dochody bieżące o kwotę 800.000,00 zł 

 

Przewodniczący komisji r. A. Wesołowski zaproponował przegłosowanie zgłoszonych 

wniosków komisji. 

 

Radni 4 głosami „za” przegłosowali w/w wnioski komisji. Wyszła r. J. Mąka – quorum – 

4 radnych. 

 

Do pkt 4 

 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radni nie zgłosili wolnych wniosków i zapytań. 

 

Do pkt 5 

 

Przewodniczący obrad zaproponował przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji 

stałych Nr 1/2012 z dnia 19 listopada 2012r. 

 

Radni 4 głosami „za”, przyjęli protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Nr 1/2012 

z dnia 19 listopada 2012r. 

 

Następnie Przewodniczący komisji zaproponował przegłosowanie protokołu Nr 16/2012 z 

dnia 22 listopada 2012r. 

 

Radni 4 głosami „za”, przyjęli protokoł Nr 16/2012 z dnia 22 listopada 2012r. 

 

 

Do pkt 6 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała               Przewodniczący Komisji  

               

        

Agnieszka Nieckarz      Adam Wesołowski 

 


